

ACTA

Reunió del dia **08-04-2021** a les 19h

Via Jitsi: SerradeFeixes

Assistents/tes:

Jesús Anguita (JA), Jordi Via (JV), Antònia Martín (AM), Àngels Tous (AT), Imma Busquet (IB), Sebastià Jodar (SJ)

TEMES DE DEBAT

1-INSTÀNCIA ALS AJUNTAMENTS SOBRE EL SEU POSICIONAMENT I EL GRAU DE COMPROMÍS

Es decideix donar per bona la proposta d'instància per entrar als ajuntaments, segons acord de la reunió anterior, de moment La Llacuna i de Santa Maria de Miralles son els que ho faran. Els altres municipis es desconeix si ho presentaran o no, degut a l'absència a la reunió de les persones encarregades de portar-ho a terme.

2-AL·LEGACIONS

Continuem en el punt on ens vàrem quedar a la reunió anterior. Les persones que podríem donar-nos unes primeres orientacions sobre com iniciar l'escrit no hi són presents per informar. Caldrà posar-se en contacte amb elles per disposar de més informació.

Es posa en debat els següents punts

-La necessitat de contactar amb la PACA. Disposa d'un equip treball en fer al·legacions que ens podria ajudar.

-Establir un calendari de treball i tenir molt clar els terminis.....si les al·legacions s'han de fer en fase de viabilitat del projecte o una vegada decidida per part de la Ponència en la fase de tramitació.

-Que les al·legacions que en el seu dia es varen fer en contra del PE Serra-Orpinell les va finançar l'Ajuntament d'Orpí. Seria bo demanar a l'Ajuntament de La Llacuna que assumeixi el cost, considerant que es va manifestar en contra en el seu dia en resposta a la consulta de la Ponència.

-Hi ha un col·lectiu d'advocats que està estudiant de portar per la via judicial l'afectació urbanística i mediambiental que comporta la instal·lació dels PPEE i els PPSS.

3-CAMPANYA DE DIFUSIÓ.

Es valora la conveniència de donar per bo el manifest i el cartell proposat, -encara que amb algunes reserves-, perquè serveixi com identificador del grup de treball Serra de Feixes, amb l'objectiu de informar a la gent amb un missatge clar de que no estem en contra de les energies renovables.

Es decideix el nombre, talles i colors de les samarretes per posar a la venda.

Ja es disposa de les "tomes aèries" del dron que formarà part de l'elaboració del vídeo. Es comenta la importància de que hem de participar tots com a "figurants" amb un guió prèviament elaborat per enviar un missatge clar del que defensem.

Es decideix de com finançar el cost del material de divulgació, mitjançant quotes, caixa comú..... Les persones encarregades de gestionar les comandes ho avançaran de la seva butxaca.

ACORDS PRESOS

(AM) Farà la comanda i compra de les samarretes

(AT) S'encarregarà de fer la tasca de tresoreria amb la col·laboració de (JA)

(JA) Treballar en l'elaboració del vídeo. Proporcionar els cartells i díptics per la seva distribució.
Contactar amb en Josep Castelltort i la Marta Morgades per "sondejar" com està el tema al·legacions.
Contactar amb la Mireia Bosch, regidora de l'Ajuntament de Mediona i esbrinar el posicionament de l'Ajuntament.
Presentació de la Instància a l'Ajuntament perquè es sotmeti a votació, entre altres punts, la Moció que

qüestioni la viabilitat del PE Serra de Feixes.

- (JV) Elaborarà un document resumit indicant els punts a destacar de com explicar a la gent el què defensem com a grup de treball Serra de Feixes. Això ens permetrà disposar d'un relat unificador per a tots.
- (IB) (SJ) Esbrinaran si és possible aconseguir el nom dels propietaris dels terrenys afectats pels aerogeneradors.

Quedem en fer la propera reunió 22 d'abril 19.:30 hores.

Via Jitsi: SerradeFeixes